
  

 

 

 

 

 

 

 

Datum: 20 september 2024   

 

Vragen conform artikel 42 RvO omtrent benaderbaar bestuur  

 
Ook een ambtelijke organisatie verdient een APK   

 

Geacht college,  

 

Onder dankzegging voor de uitgebreide beantwoording op 13 augustus j.l. van onze vragen inzake 

“Benaderbaar Bestuur", heeft OPA nog een aanvullende vraag en wel deze: 

 

In uw reactie op onze vraag nr. 7 “wat is er sinds 2018 aan organische ontwikkeling gedaan?” verwijst u 

in uw antwoord naar de evaluatie opgesteld door Teunisse Advies in september 2021 naar aanleiding 

van de bevindingen van de uitvoering van het Ontwikkelplan Alkmaar 2021 en de daarna 

aangescherpte ontwikkelkoers 2022-2026, richtinggevend aan vijf ontwikkelthema’s.   

U eindigt met de opmerking “in 2026 bekijken we onze successen en kansen en ontwikkelen we door”.  

Met betrekking tot het tijdpad heeft OPA de volgende vraag: 

 

Vraag: 

Is het college bereid om de evaluatie van de ontwikkeling van de gemeentelijke organisatie als volgt 

op te starten: 

1. In Q3-2025 de onderzoeksvragen te formuleren en deze te bespreken en te behandelen in de 

gemeenteraad; 

2. In Q4-2025 het onderzoek uit te laten voeren; 

3. Zodat in Q1-2026 de resultaten beschikbaar zijn en een rol kunnen spelen bij de formatie van 

een nieuw college na de gemeenteraadsverkiezingen in maart 2026? 

       

Tot slot nog een opmerking over de ontwikkeling van de gemeentelijke organisatie: OPA heeft in 

maart 2011 duidelijk gemaakt, dat de organisatie destijds was vastgeroest, dit door decennia lange 

"politieke inteelt”. De gemeentelijke organisatie moest toen hoognodig op de schop. OPA noemde het 

toen de "Nieuwe Ambtenaar", hiermee aangevend dat een andere bedrijfscultuur dringend was 

gewenst. Met De Doorbraak is dit ook gebeurd en overall gezien, volgens OPA, zeker succesvol. Elke 

organisatie moet zo om de zeg 5 jaren tegen het licht worden gehouden, de versnelde 

maatschappelijke ontwikkelingen vragen daarom. OPA denkt dat het in 2026 tijd zal zijn voor de 

Doorbraak 2.0 om daarmee nog meer burgervriendelijkheid en effectiviteit te bereiken. Er zit veel 

kennis en motivatie onder de burgers, we benutten die nog veel te weinig.   

 

Gaarne vernemen wij uw antwoord op onze vraag over het tijdpad van de evaluatie. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Victor Kloos            raadslid Onafhankelijke Partij Alkmaar 

Henk Adriaanse      commissielid Onafhankelijke Partij Alkmaar 




